
Protokół Nr XLIX/2018 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 14 listopada 2018r. 

 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonej 

Górce 1 b 

Czas trwania obrad   –  godz.  15,00  -  17,45 

 

Ad  1. 

Dnia 14 listopada 2018r. odbyło się XLIX-e  i ostatnie w kadencji posiedzenie Rady Gminy 

Łączna. 

Obrady otworzyła i przewodniczyła im Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik 

- Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej p. Magdalena Kowalik 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Bernardyna Wasińska 

- Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej p. Maciej Mądzik 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz 

- Aspirant Sztabowy Komisariatu Policji w Suchedniowie p. Krzysztof Berus 

- przedstawiciel prasy p. Zbigniew Biber 

- pracownik Urzędu Gminy p. Halina Dziarmaga, p. Magdalena Chmiela i p. Natasza Cierpisz 

- niektórzy sołtysi Gminy Łączna 

- niektórzy mieszkańcy Gminy Łączna 

 

W momencie otwarcia obrad, na liście obecności podpisy złożyło 14 radnych, co stanowiło  

93 % ustawowego składu Rady Gminy. 

Nieobecny radny Tomasz Czerwiński  -  nieusprawiedliwiony. 

Obrady były prawomocne. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała radną Jolantę Żaczek, która 

wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad i zapytała czy są jakieś 

uwagi do porządku obrad. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński –  prosił o wprowadzenie do porządku obrad punktów: 

11 c) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego 

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej, 

11 d)  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łączna. 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie wniosku Wójta Gminy odnośnie 

wprowadzenia puntu 11 c) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji 

Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie ( za – 14/14 obecnych radnych) 

Przewodnicząca Rady – prosiła następnie o przegłosowanie wniosku Wójta za 

wprowadzeniem punktu 11 d) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 

w wyborach przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łączna. 

Wniosek poparli wszyscy radni  ( za – 14/14 obecnych radnych ) 

 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych w 2018 roku. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

7. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy w 2018 roku. 

a) Komisji Rewizyjnej 

b) Komisji Planowania i Budżetu 

c) Komisji Gospodarczej 

d) Komisji Społecznej 

9. Pytania, wnioski, postulaty. 

10. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian budżetu Gminy Łączna na 2018 rok 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2018-2023 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej 

d) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach przewodniczącego i 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łączna 

12. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 27 września 2018r. 

 

13. Uroczyste zakończenie kadencji 2014-2018 

a) Podsumowanie pracy Rady Gminy w kadencji 2014-2018 

b) Sprawozdanie Wójta Gminy Łączna z działalności w kadencji 2014-2018 

c) Wystąpienia gości, osób zaproszonych, radnych. 

d) Wręczenie podziękowań. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad w całości z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

( za-14/14 radnych 

 

Ad  4. 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych w 2018 roku. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pismo z Urzędu Skarbowego odnośnie oświadczeń 

majątkowych składanych przez radnych w 2018 roku. Pismo zawierało uwagę w stosunku do 

jednego radnego. 
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Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odczytał pismo z dnia 10 października 2018r. od 

Naczelnika II Urzędu Skarbowego w Kielcach odnośnie oświadczeń majątkowych osób 

funkcyjnych jednostek organizacyjnych.  Pismo zawierało uwagę w stosunku do jednej osoby. 

 

Ad  5)  i  6) 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz z realizacji wniosków i 

uchwał Rady Gminy od dnia 27 września 2018r. do dnia 14 listopada 2018r. złożył Wójt 

Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  I tak:  

  

I.                Uczestniczyłem : 

  

28 września – w posiedzeniu ZGGŚ w Bielinach,  

1 października – w spotkaniu z Naczelnikiem Wydz. Ruchu Drogowego KP Policji w 

Skarżysku-Kam. w sprawie bezpieczeństwa na drodze do Zagórza, 

2 października – w Zarządzie Transportu Miejskiego w Kielcach w spotkaniu  z Dyr. 

Marianem Sosnowskim w sprawie komunikacji publicznej do Klonowa,  

5 października – w spotkaniu z Dyr. WORD Kielce, 

10 października – w otwarciu świetlicy KGW w Goździe 

11 października – w uroczystej sesji Rady Powiatu Skarżyskiego, podczas której „Powiatowe 

Dęby” wręczono m.in. p. Jolancie Żaczek  za przedsiębiorczość i działalność społeczną, 

13 października – w uroczystym przekazaniu samochodu jednostce  OSP w   Łącznej , 

17 października - w otwarciu mostu w Barczy,   

7 listopada – w negocjacjach wniosku o dofinansowanie działalności naszych 3 świetlic na 

przełomie najbliższych 3 lat, 

11 listopada – w gminnych obchodach 100-lecia odzyskania przez Polskę  niepodległości.   

   

II.                Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2018r. 

- w sprawie przeniesienia wydatków budżetu Gminy Łączna na 2018 rok. 

   

Zgodnie z Prawem zamówień publicznych informuję, że w postępowaniu prowadzonym w 

trybie przetargu nieograniczonego na: 

Zakup i dostawa pomocy dydaktycznych, sprzętu i wyposażenia  podpisana została umowa z 

firmą Educarium Sp. z o.o. z Bydgoszczy  a zadania i dostawy są już w trakcie realizacji.  

Szczegóły na BIP Urzędu. 

  

Ponadto: 

Zawiadamiam, że kolejny już raz unieważnię postępowanie przetargowe pn.: „Modernizacja 

Infrastruktury sportowej przy placówkach edukacyjnych na terenie Gminy Łączna”.  

Postępowanie zostanie unieważnione na mocy art. 93 ust.1 pkt. 4 ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych. 

Wartość wszystkich złożonych w przedmiotowym postępowaniu ofert znacznie przekracza 

kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na sfinansowanie zamówienia, a zamawiający nie może 

zwiększyć tej kwoty do ceny najkorzystniejszej oferty.  
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W ślad za obwieszczeniem Komisarza Wyborczego w Kielcach IV informuję, że w wyborach 

samorządowych w dniu 21 października br. w Gminie Łączna na 4 231 osób uprawnionych 

do głosowania – karty do głosowania wydano 2 545 osobom, co stanowi 60,15% 

uprawnionych do głosowania a wybrany kandydat uzyskał 1 439 głosów ważnych. 

  

Dla wyboru Rady w Gminie utworzono 15 okręgów wyborczych. 

Głosowania nie przeprowadzono w 5 okręgach.  

Karty do głosowania wydano 1 802 osobom. 

Ogółem głosów ważnych oddano 1 769 natomiast głosów nieważnych oddano 32 – tj. 1,78% 

ogólnej liczby głosów oddanych w wyborach Rady Gminy. 

   

Z ostatnich wniosków : 

1.     Radny Nyga – droga Jęgrzna – Zajamnie – rowy zostały wykonane zgodnie z 

dokumentacją projektową, na dzień dzisiejszy (rok 2018) nie mamy przewidzianych środków 

na wykonanie dodatkowych rowów  

2.     Radna Żaczek – miejsca gdzie zapada się chodnik, są na bieżąco naprawiane przez 

pracowników gminy (grupa robót); w ostatnim czasie naprawialiśmy chodnik w Goździe, 

Łącznej oraz Kamionkach. 

3.     Radna Siewierska – Wójt Gminy Łączna w dniu 25-10-2018 zwrócił się z prośbą do 

ZDP o uwzględnienie w budżecie na rok 2019 środków na przygotowanie kompleksowej 

dokumentacji projektowej dot. budowy chodnika wzdłuż DP0588T na odcinku od msc. 

Podzagnańszcze do msc. Zagórze, co zwiększyłoby bezpieczeństwo pieszych, czekamy na 

odpowiedź ZDP – pismo w załączeniu. 

4.     Radny Litwiński – ubytki na drodze do Krzyżki są na bieżąco uzupełniane. 

5.     Radny Wisowaty – konary drzew na drodze przy cmentarzu zostaną przycięte po nowym 

roku, o ile zostaną na to zabezpieczone środki            w budżecie na rok 2019. 

6.     Radna Odrzywolska – ubytki w drodze w msc. Gózd przy posesjach od nr 3a do nr 6 

zostały uzupełnione 19 października br. przez grupę robót. 

Ziemia z czyszczenia rowów w msc. Gózd została złożona po uzgodnieniu z właścicielami 

działki 45. 

 Pozostałe wnioski Radnych i Sołtysów realizowane są przez pracowników Urzędu na 

bieżąco, w miarę posiadanych środków. 

 

Ad  7. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek – w okresie między sesjami nie 

odbyło się posiedzenie Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu radny Sławomir Litwiński – Komisja Budżetu 

nie odbyła posiedzenia w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Jacek Januchta – w okresie między sesjami odbyły się 

dwie Komisje Rewizyjne - kontrola pracy ZGK, oraz druga kontrola GOPS. Wniosków nie 

wypracowano. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej radny Mirosław Nyga – w dniu 6 listopada 2018r. 

odbyła się Komisja Gospodarcza, wniosków nie wypracowano. 
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Ad  8 a) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2018 roku odczytał  Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  8 b) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Planowania i Budżetu w 2018 roku odczytał 

Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu radny Sławomir Litwiński.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  8 c) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej w 2018 roku odczytał Przewodniczący 

Komisji Gospodarczej radny Mirosław Nyga.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  8 d) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Społecznej w 2018 roku odczytała  Przewodnicząca 

Komisji Społecznej radna  Jolanta Żaczek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  9  i 10 

Pytania, wnioski, postulaty. 

Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Radny Januchta – prośba o interwencję odnośnie parkowania samochodu przed posesją Nr 4 

w Ostrowie. Parkowanie stanowi problem dla innych użytkowników drogi np. z dojazdem 

pojazdów odbierających odpady, nieczystości ciekłe, czy dojazd OSP. 

Radny Wisowaty – zgłosił kilka wniosków do wykonania: 

1) prosił o uzupełnienie ubytków w asfalcie koło bloku, 

2) pytanie dotyczące oświetlenia ulicznego,  dlaczego w miejscowości Kamionki światło 

nocą jest wyłączone, a w miejscowości Osełków świeci się cały czas, 

3) prosił o załatanie drogi powiatowej Kamionki od krzyżówki do placu zabaw, 

4) zapadnięty jest chodnik od starodroża e7 do gminy, proszę aby wystąpić z wnioskiem 

do powiatu o zabezpieczenie środków na przebudowę chodnika. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odnośnie oświetlenia powiedział, że mieliśmy 

pozostawić oświetlenie całonocne w gminie ale pieniędzy w budżecie wystarczy tylko  na 

miesiąc. Umowa na oświetlenie ledowe jest podpisana z Urzędem Marszałkowskim i 

chcielibyśmy w przyszłym roku to wykonać. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka –  uzupełnił w sprawie 

oświetlenia. Każda miejscowość jest zasilana z jednej stacji i wyposażona w zegary, możliwe 

jest że zegary mają awarię albo bateria się rozładuje i czasem oświetlenie gaśnie, lub zapala 

się w dzień. To nie jest żadna złośliwość.  Jeśli się tak zdarzy proszę nas informować, 

będziemy na bieżąco usuwać usterki. 

Radny Osman – na ostatniej Komisji Gospodarczej zadałem pytanie Panu Wójtowi odnośnie 

korzystania z drogi powiatowej do Zagórza. Z Bukowej Góry do Skarżyska wożony jest 

kamień na budowę drogi. Ok. 300 samochodów dziennie przejeżdża tą drogą. Należy 

rozpocząć wspólne rozmowy: powiat, gmina, PCC Silicium i firma która buduje drogę w 

Skarżysku.  

Czy pan Wójt ma jakieś przemyślenia na ten temat. Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie 

poszerzenia terenu górniczego dla PCC i nic za to nie osiągnęliśmy. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – droga w Skarżysku to nie pierwsza inwestycja 

budowana w oparciu o kruszywo z PCC Silicium. Z ustawy o drogach publicznych nie 

wynika, że mamy jakąś możliwość ograniczania korzystania z dróg powiatowych.                  

W przypadku drogi powiatowej to zarządca drogi powinien zadbać aby podmioty 

korzystające z tej drogi, przestrzegały zasad tonażowych. 

Radna Odrzywolska – zapytała kto udzieli odpowiedzi na pytanie z poprzedniej sesji 

odnośnie przetargu na modernizację infrastruktury sportowej w gminie. Odpowiedzi na 

piśmie nie otrzymałam. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – spróbuję teraz odpowiedzieć na to pytanie, jeśli chodzi 

o odpowiedź pisemną pan Kierownik Krzysztof Pastuszka również słyszał pytanie, notował 

wnioski i myślałem że udzieli odpowiedzi Pani Radnej. 

Po ostatnim przetargu najniższa kwota na wykonanie projektu infrastruktury sportowej  

to 900 tys. zł. Urząd Marszałkowski nie wyraził zgody na nasze pytanie aby połączyć dwie 

inwestycje i zrobić jedną. Chcąc ograniczyć koszty zmieniliśmy technologię itp. ale niewiele 

to dało. Uzyskaliśmy przedłużenie terminu wykonania inwestycji, wobec tego nie 

wycofujemy się z tego.  Pana Kierownika proszę aby odpowiedź do Pani Radnej dotarła. 

Radna Odrzywolska – pytanie z poprzedniej sesji odnośnie kredytu na boiska i dwóch 

możliwości czy zmieniło się coś w tym temacie od ostatniej sesji. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – odpowiedziała, nie zmieniło się nic. 

Radny Osman – zapytał jakie przemyślenia Wójt ma odnośnie drogi powiatowej do Zagórza. 

Czy konsultował pan z Radą Gminy, że chce pan przesunąć środki i wybudować jedno boisko 

w Goździe. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – moje przemyślenia odnośnie drogi powiatowej do 

Zagórza dotyczą pewnych relacji na poziomie samorządów. Po wyborach podejmiemy 

rozmowy z nowymi władzami powiatu, z nadzieją,  że skończy się to sukcesem. Musi być 

wola rozmów i rozwiązania problemu ze strony powiatu.  

Odnośnie boisk i zmian,  były to tylko nasze propozycje konsultowane z Urzędem 

Marszałkowskim i próby znalezienia rozwiązania z trudnej sytuacji. Na pewno to Rada 

Gminy musiałaby podjąć decyzję, bo zmieni się też zapis w budżecie gminy. Nadal nie 

wycofujemy się z realizacji. Podobne problemy mają inne gminy. 

Radny Borowiec – zapytał czy na przyszły rok 2019  jest planowana droga od Belna przez 

Zaleziankę. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – nad projektem budżetu pracujemy, będzie też 

pracować nowa Rada Gminy. Drogi na granicy dwóch gmin wymagają współpracy 

samorządów. Może w tym przypadku pojawi się wola naprawy tego odcinka przez dwa 

samorządy. Czekamy na nowe władze. 

Radny Borowiec – dodał, że to jest tylko zadanie naszego powiatu i naszej gminy bo do 

granicy powiatu skarżyskiego ta droga jest zrobiona. 

Radna Żaczek – wniosek aby z drogi e-7 usunąć nadmiar pobocza po prawej stronie w 

kierunku Skarżyska, szczególnie na odcinku  od Huty do skrzyżowania z drogą do Urzędu 

Gminy.  

Radny Osman – ponownie wrócił do infrastruktury sportowej, pytając czy Dyrektor Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej byłby zadowolony gdyby wszystkie pieniądze 

przeznaczone zostały na boisko w Goździe, a szkoła w Łącznej zostałaby bez boiska.  Boisko 

trawiaste w Goździe z atestem FIFA,  jest bezzasadne. Jak się to ma z realizacją zajęć WF w 

szkole w Goździe.  Dlaczego Rada Gminy pozwala na tego typu działania, choć wniosek był 

przegłosowany, takie boisko się znalazło w projekcie. 

Więcej pytań  nie zgłoszono. 
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Ad  11 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2018 rok. 

Projekt uchwały wraz z załącznikami omówiła Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik według 

projektu uchwały jaki radni otrzymali. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Łączna na 2018 rok. 

Uchwała Nr XLIX/251/2018 

Rady Gminy Łączna z dnia 14 listopada 2018 roku 

za – 11, przeciw – 3, wstrzymało się 0 / 14 obecnych radnych 

została podjęta większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Śliwa – podziękował w imieniu mieszkańców Klonowa za zwiększenie wydatków na 

remont budynku po byłej szkole w Klonowie. 

 

Ad  11 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2018-2026. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – jest to aktualizacja po zmianach budżetu i zarządzeniach 

Wójta.  Omówiła zmiany jakie nastąpiły w załącznikach do uchwały. 

Radna Odrzywolska – czy kanalizacja Występa-Zalezianka została przesunięta na lata. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – tak, na lata po wybudowaniu oczyszczalni ścieków. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2018-2026. 

 

Uchwała Nr XLIX/252/2018 

Rady Gminy Łączna z dnia 14 listopada 2018 roku 

za – 11, przeciw – 3, wstrzymało się – 0 / 14 obecnych radnych 

 została podjęta większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  11 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego 

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – Wydział Prawny i Nadzoru dokonał analizy prawnej 

uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego. Zostaliśmy poinformowani o 

zastrzeżeniach organu, że uchwała nie jest aktem prawa miejscowego i dlatego  prosi się  o 

zmianę uchwały. W związku z tym, na dzisiejszą sesję przygotowaliśmy projekt uchwały       

z tą krótką zmianą.  Uchwała nie podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

likwidacji Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej. 

Uchwała Nr XLIX/253/2018 

Rady Gminy Łączna z dnia 14 listopada 2018 roku 

Za – 14 / 14 obecnych radnych 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad  11 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łączna. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek –  uchwała reguluje proces głosowania tajnego nad 

wyborem Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady podczas I sesji nowej rady 

gminy. Uchwała zawiera też wzory protokołów Komisji Skrutacyjnej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łączna 

 

Uchwała Nr XLIX/254/2018 

Rady Gminy Łączna z dnia 14 listopada 2018 roku 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymał się – 1 / 14 obecnych radnych 

 została podjęta większością głosów 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  12. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 27 września 2018r. 

Żadnych uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady – prosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 27 września 2018r. 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

za – 11, przeciw – 2, wstrzymało się – 0 / 14 obecnych radnych  (1 radny nie głosował). 

 

Przewodnicząca Rady   ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady  wznowiła obrady po przerwie, czyli uroczyste zakończenie kadencji 

2014-2018 

 

Ad  13 a) 

Podsumowanie pracy Rady Gminy w kadencji 2014-2018. 

Podsumowanie pracy Rady Gminy w kadencji 2014-2018  złożyła  Przewodnicząca Rady      

p. Monika Pająk. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  13 b) 

Sprawozdanie Wójta Gminy Łączna z działalności w kadencji 2014-2018. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – największą wartością tej kadencji było to, że możemy 

się różnić w opiniach, możemy się spierać o kształt budżetu  ale wartością jest to, że wspólnie 

podejmujemy ważne decyzje. Była to kadencja bardzo trudna. Kadencja która nas czeka 

również taka będzie. 

Dziękuję Przewodniczącej Rady i Przewodniczącym Komisji, Sołtysom, samorządowcom, 

przyjaciołom oraz Kierownikom jednostek za mocną, wydajną pracę. 

Wójt chronologicznie przedstawił pewne inwestycje gminy w kadencji 2014-2018. 

Na 2019r. mamy podpisane umowy z dofinansowaniem na ponad 11 mln. zł.  

Będziemy walczyć o środki własne do tych dofinansowań.  
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Ucieszyłem się ze zwycięstwa ludzi, których zaproponowałem na mojej liście.  

Sprawozdanie Wójta Gminy Łączna z działalności w kadencji stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad  13 c) 

Wystąpienia gości, osób zaproszonych, radnych. 

Radny Śliwa – praca w samorządzie jest bardzo trudna, ja ze względu na zdrowie 

zrezygnowałem z niej. Stwierdzam jednak, że wolę pracę w biznesie  niż w samorządzie. 

Radni podziękowali za wystąpienie oklaskami. 

Innych wystąpień nie było. 

 

Ad  13 d) 

Wręczenie podziękowań. 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że zostało przygotowanie podziękowanie dla  Zarządu 

Powiatu Skarżyskiego,  ale ponieważ nikogo nie ma dziś z powiatu  wobec tego 

podziękowanie zostanie doręczone. 

Podziękowania z podpisami wszystkich radnych i kwiaty dla Wójta Gminy p. Romualda 

Kowalińskiego wręczyli Przewodnicząca Rady Monika Pająk   i Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy radny Andrzej Wisowaty. 

Podziękowania i kwiaty dla Wiceprzewodniczącego radnego Andrzeja Wisowatego wręczyli 

Przewodnicząca Rady radna Monika Pająk i Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Kolejno dla radnych podziękowania wręczali Przewodnicząca Rady radna Monika Pająk i 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Następnie podziękowania sołtysom kolejno wręczyli Przewodnicząca Rady Gminy radna 

Monika Pająk i Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Wójt Gminy podziękował i wręczył kwiaty Przewodniczącej Rady. 

Kwiaty i słowa podziękowania dla Skarbnika Gminy p. Alicji Miernik oraz dla Sekretarza 

Gminy p. Mirosława Kopytek wręczyli Wójt Gminy i Przewodnicząca Rady Gminy. 

Kwiaty oraz słowa podziękowania od Przewodniczącej Rady oraz Wójta Gminy 

powędrowały także w stronę obsługi Biura Rady Gminy. 

Podziękowania i kwiaty dla Wójta Gminy p. Romualda Kowalińskiego jako szefa złożyli 

również kierownicy jednostek. 

Przewodnicząca Rady  jeszcze raz podziękowała wszystkim za 4-letnią współpracę i życzyła 

wszystkim dalszych sukcesów. 

 

Ad  14. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XLIX-e  i ostatnie w kadencji 2014-2018 posiedzenie Rady 

Gminy Łączna. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła                   Sekretarz obrad                          Przewodnicząca Rady Gminy 

  

Halina  Dziarmaga                     Jolanta  Żaczek                                   Monika  Pająk 

  


